
Pracujeme na tom aby naša nemocnica naďalej poskytovala 

kvalitné služby  pre našich občanov! 

 

• Zúčastnili sme sa Veľtrhu príležitosti v zdravotníctve, ktorý sa konal 

na LF UPJŠ v Košiciach. Aktívne sme prezentovali našu nemocnicu 

v procese zmien, v rôznych oblastiach našej práce a našou snahou 

bolo získať pre našu nemocnicu budúcich absolventov – lekárov. 

  
• Zúčastnili sme sa rokovania s riaditeľom Odboru ošetrovateľstva  

a iných zdravotníckych profesií na MZSR ohľadom už vypracovaných 

a tiež pripravovaných legislatívnych zmien z odboru  

Ošetrovateľstva a získali sme cenné kontakty pre ďalšiu spoluprácu. 

• Zúčastnili sme sa krajského odborného seminára, stretli sa 
s prezidentkou SKSaPA a koordinátorkou regionálneho centra 
SKSaPA v BBSK. V diskusii sme mali možnosť získať nie len potrebné  
informácie o fungovaní komory ale diskutovali sme aj 
o problémoch, s ktorými sa najčastejšie v praxi stretávame.  

• Pracujeme na rôznych projektoch, pokračujeme v humanizácii 
a modernizácii našej nemocnice. 
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